
Bestyrelsesmøde 14.04.2025 Overordnet Grundejerforening 

Kraghave Vest Høje Taastrup. 

Til stede: Bo, Annette og Jan 

Mødet er blevet ændret fra 8. april. 

Spørgsmål fra sidste referat 

Intet 

Opstart kontrakt for de grønne områder 

Bo har talt med Michael Deleuran hos Gottlieb. Der har været omstruktureringer i firmaet, og de vil bruge 

en anden til at slå græsset. 

Vi afventer et skriftligt tilbud på pasning af områderne. I første omgang (indtil generalforsamlingen) bliver 

de passet som hidtil. Derefter må vi se, hvad der sker. 

Bestyrelsen bliver orienteret, når der kommer tilbud fra Gottlieb. 

Vi har hørt, at der er rimeligt store stigninger fra alle leverandører på prisen for grønt vedligehold. 

Økonomi 

Vi følger budgettet, som det er vedtaget på generalforsamlingen. 

Vi gennemgik det 5-årige budget, som skal behandles på generalforsamlingen. 

Generalforsamling mv. 

Vi har stadig ikke hørt fra HTK. Bo prøver nok engang at følge op. 

Bo arbejder på at finde en dirigent. 

Eventuelt 

Intet. 

Næste møde 

Torsdag 1. maj 2025 kl. 20.00 


